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Alguns dels membres de la nova junta directiva de l’UE Pitres, aquest dilluns a la tarda al camp de Sant Celoni

sant Celoni

Ramon solé

Jugadors, exjugadors i tèc-
nics de l’UE Pitres han aple-
gat esforços per evitar el que 
apuntava com la desaparició 
imminent de l’històric club 
de Sant Celoni. El compromís 
per salvar l’entitat arriba 
fins al punt que tots ells han 
aportat diners de la seva but-
xaca per contribuir a cobrir 
els 4.600 euros necessaris per 
jugar una temporada més a 
Tercera Territorial. En qües-
tió de poques setmanes, el 
Pitres ha passat de negociar 
la fusió amb el Sant Celoni 

a formar una junta directiva 
pròpia (presidida per l’expor-
ter del club, Sergio Cerrato), 
jove, amb empenta i que ja 
ha engegat iniciatives per 
dinamitzar el club. Aquest 
dilluns, jugadors i tècnics 
van passar per l’oficina de 
l’entitat al camp de futbol 
municipal per fer l’aportació 
econòmica i segellar així la 
implicació en el projecte.

La quasi desaparició del 
club la va motivar la manca 
d’entesa amb el CE Sant 
Celoni, en les negociacions 
per convertir el Pitres en el 
filial del principal club del 
municipi. “Aquesta tempo-

rada passada ja hem estat, a 
efectes federatius, el filial 
del Sant Celoni; ara havíem 
de fer un pas més i passar a 
anomenar-nos Sant Celoni 
B”, explica Tomàs Martínez, 
actual secretari del Pitres i 
entrenador de l’equip, junta-
ment amb Miguel Martínez. 
Tomàs Martínez explica que 
el Sant Celoni volia separar 
els dos entrenadors perquè 
un entrenés el Sant Celoni B 
i l’altre fos el segon entrena-
dor del primer equip. “Però 
no tenien clar qui havia de 
fer què, i a nosaltres tampoc 
ens feia gràcia separar-nos, 
de manera que, davant del 

desconcert i el pas dels dies, 
ens vam acabar desanimant”, 
explica Tomàs Martínez. 
Els dos entrenadors van 
comunicar als jugadors la 
decisió de deixar el club en el 
tradicional sopar de final de 
temporada, fa un mes; sense 
els tècnics, el Pitres hauria 
desaparegut de la competició 
després de 30 anys.

Però davant d’això, en el 
mateix sopar un grup d’exju-
gadors veterans va proposar 
oblidar-se del Sant Celoni, 
formar una junta pròpia i 
continuar amb els dos entre-
nadors. “Tots els jugadors 
van dir que, si això es feia, 
seguirien a l’equip”, explica 
Tomàs Martínez. Des de lla-
vors, la nova junta s’ha posat 
a treballar, motivadíssima: 
jugadors, tècnics i direc-
tius han aportat 50 euros, 
la mateixa quantitat que el 
club sol·licita als comerços i 
empreses per anunciar-se tot 
l’any. A més, el club ha tornat 
a fer una campanya de capta-
ció de socis i ja n’ha aplegat 
prop de 80: per 10 euros, es 
pot ser soci de l’entitat. “Ara 
ens interessa més tenir molts 
socis que molts diners”, diu 
Martínez. A més, el Pitres ha 
aconseguit engrescar juga-
dors de Sant Celoni que juga-
ven a fora, i està en procés 
d’elaboració d’una nova web.  

En qüestió de dies, el desà-
nim s’ha convertit en il·lusió 
en aquest petit club de Sant 
Celoni, que ara se sent amb 
forces per seguir 30 anys 
més.

Vilamajor estrena un 
radar per l’excés de 
velocitat al municipi 

sant antoni de Vilamajor

La Policia Local de Sant 
Antoni de Vilamajor durà a 
terme una campanya infor-
mativa i de conscienciació 
sobre el funcionament del 
nou radar de velocitat al 
municipi. La Policia Local 
disposa d’un radar mòbil i 
estàtic que s’ubicarà en dife-
rents indrets del municipi. 
Mentre duri la campanya, les 
infraccions comeses durant 
aquest període es notificaran 
a l’infractor sense comportar 
cap tipus de sanció, excepte 
en els casos que se sobrepassi 
la velocitat en un 40% del 
límit establert. Una vegada 
finalitzada la campanya, es 
continuaran exercint els 
controls de velocitat i les 
infraccions comeses a partir 
d’aquella data ja se sanciona-
ran d’acord amb la normativa 
vigent. J.B.M.

Vilalba Sasserra 
digitalitza l’arxiu 
municipal

Vilalba sasserra

Els treballs de digitalit-
zació dels documents de 
l’arxiu municipal de Vilalba 
Sasserra ja s’han completat. 
Tècnics de la Diputació de 
Barcelona s’hi han dedicat 
des de l’hivern passat, per un 
conveni entre Ajuntament i 
l’organisme provincial. Els 
documents més antics daten 
de 1848. Entre ells hi ha con-
tractes, llicències d’obres, 
actes del ple i de les juntes 
de govern local, etc. L’arxiu 
de Vilalba es pot consultar 
a l’Ateneu Vilalbenc. Fa un 
temps, a l’arxiu de l’Ajunta-
ment de Llinars van aparèi-
xer alguns documents del de 
Vilalba Sasserra, generats 
quan aquest últim municipi 
no tenia secretari i en feia 
les funcions el de Llinars. Els 
dos consistoris van acordar 
traslladar aquests arxius a 
Vilalba. J.B.M.

Llinars aprova els 
comptes municipals 
de 2008

Llinars del Vallès

La comissió de comptes de 
l’Ajuntament de Llinars 
ha aprovat els comptes de 
l’exercici 2008, en la reunió a 
la qual van assistir els repre-
sentants d’ERC, PSC, CiU i 
GIPLL; els altres dos grups, 
MALL i PPC van excusar la 
seva absència. Es va presen-
tar una diagnosi econòmica 
i financera del consistori 
(a desembre de 2008), ela-
borada per la Diputació de 
Barcelona i que valorava 
positivament l’equilibri eco-
nòmic del municipi. J.B.M.

Jugadors i tècnics del Pitres posen diners per evitar la desaparició de l’històric club

Pagar per jugar a futbol


